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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 23.08.2021 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.30 – 20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 21/484407 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Bente Wain, Didde Minja Børling, Brian 
Bisgaard, Dennis Winslow, Peter Lund, Louise Arndtsen, 
Ingelise Andersen, Ann Holm Lauridsen, Mads Holm 
Hessellund  
 

 

AFBUD: 
Birte Ahrensberg, Carina Kirkegaard Stæhr, Mary Foss, Kate 
Hjortel, 

 

MØDENR.: 01/2021-2022  

 

 

0. Valg af ordstyrer - Heidi 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde - Godkendt 

 

2. Godkendelse / revision af dagsorden - Godkendt 

 

3. Skolestart 2021  

Vi er kommet godt fra start. 

De 7 arbejdsdage der var før eleverne mødte ind, summede af liv, positivitet og energi. Dagene var 

en blanding af individuel tid til forberedelse, teamtid og fælles møder, bl.a. personalemøde og 

kompetencedag. 

I sommerferien har der været håndværkere. Der er bl.a. blevet sat alarmanlæg op i tilfælde af 

skoleskydning eller brand. Der er sat højttalere op i samtlige lokaler, og det har krævet meget ekstra 

rengøring. Der mangler forsat alarmer i kælderlokalerne, hvorfor udskolingens pauserum pt. er 

optaget af håndværkerne. Der er desuden sat nye lofter og lys op i indskolingen, og der er foretaget 

gas eftersyn. 

Det var skønt at byde velkommen tilbage til eleverne fra 1. – 9. klasse, og 1. skoledag for de nye 0. 

klasser blev markeret på bedste vis med flagallé af skolemakkerne fra 5. årg. samt optræden af 

eleverne fra 2. årgang. 

 

4. Nyt fra Elevrådet – Intet nyt. Første møde i elevrådet afholdes den 31.8. 

Opmærksomhed på, at deltagelse i elevrådet også kan bruges fremadrettet for eleverne på f.eks. et 

CV. 

 

5. Skolebestyrelsens årshjul. Bilag 1 (årshjul for 2020/2021).  

Årshjul blev drøftet og forslag til nye punkter fremlagt. 

Det nye for 2021/22 fremsendes med referatet. 

 

6. Nyt fra skoleområdet 

Tilsynssagen vedr. naturfag er afsluttet. Styrelsens vurdering er, at vi samlet har forbedret 

resultaterne og igangsat relevante og målrettede indsatser, samt at der er en organisering og 

struktur på skolen, der understøtter udviklingen af elevernes faglige resultater. 
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Lige før sommer have daværende 8. årg. terminsprøver. Teamet synes, det samlet set gik godt og 

der er ikke de store overraskelser.  

De 4 store kommunale indsatsområder i år er; 

- Fortsættelsen af professionelle læringsfællesskaber, hvor fokus er på fagligheden,  

- Skolestyrken, som har fokus på elevernes trivsel og forebyggelse af mobning. Det er aftalt, at 

procesværktøjet ”Trivsel” fast skal anvendes på 1. 4. og 7. årg.  

- Stærke børnefællesskaber – Beskrives i punkt 8 

- Elevdemokrati- og medborgerskab – Elevrådskontaktpersonen arbejder fortsat dedikeret med at få 

de unge, især i udskolingen, til at se værdien i elevrådsarbejdet. I år er der en fast ugedag til 

elevrådsmøder. Derudover skal elevrådsrepræsentanterne deltage i planlægningen af skolens fælles 

fordybelsesuge i juni 2022. 

Tre årgange skal afsted på lejrskole i efteråret. To af årgangene (nuværende. 5. og 9.) fik deres tur 

aflyst sidste skoleår pga. covid-19. 

Vi er glade for at være tilbage med få Corona-restriktioner og glæder os over at der pt. ikke har 

været smittede, der har ført til hjemsendelse af hele klasser. 

 

 

7. Nyt fra SFO 

Sommerferien er gået godt med SFO på Corneliusmindevej. Der kom en del børn de første uger, 

færre de efterfølgende uger. Mange gode ture og oplevelser.  

Det var en super god første skoledag for de nye SFO børn/0. klasser torsdag d.12.8. 

Der er forbedringer på vej til legepladsen på Randkløve Allé, den endelige tidsplan kendes dog ikke 

endnu. 

Eik stopper på Randkløve Allé, da han skal studere. Sofie, vores nye medhjælper, overtager hans 

timer. 

Møde omkring fælles koloni for SFO’er i kommunen med ”Kulturzonen” fredag d.27.8. 

Kompetencedag omkring ”Stærke børnefællesskaber” fredag d.27.8. i SFO/klub regi. 

 

8. Stærke børnefællesskaber 

Orientering fra ledelsen.  

Vi er godt i gang med at implementere strategien. 

Kompetencecentret (KC) – består af ALT-koordinator, AKT-koordinator, Oaseteamet, 

spec.uv.konsulent og psykolog, begge fra ROF, forebyggende rådgiver fra familieafdelingen samt 

ledelsen. Der er lagt op til, at de tre eksterne medarbejdere skal være mere på skolen end tidligere, 

og der er derfor indrettet et kontor. 

KC holder møder hver 14. dag. Har et team en bekymring vedrørende en elev/klasse beskriver de 

problematikken i en indstilling og sender til udvalget. En fra teamet kommer på KC mødet og får 

sparring på problematikken. Her udpeges en tovholder som følger op på indsatsen/-erne. 

Man arbejder ud fra en inklusionsmodel, hvor det først er hele klassen, der arbejdes med. Hjælper 

det ikke, går man til trin 2, som er individuelt planlagte metoder som supplement til trin 1. Er der brug 

for yderligere, går man til trin 3 som er intensive, individuelt planlagte forløb som supplement til trin 1 

og 2. Denne model samt netværksblomsten er politisk vedtaget. 

 

Det blev drøftet, hvordan vi sikrer også at udfordre/styrke de stærke/fagligt dygtige børn. 

Differentieret undervisning. Det foreslås at punktet tages med på årshjulet.  

 

I forhold til Stærke børnefællesskaber problematiserede skolebestyrelsen, at lærerne ikke er 

uddannet til opgaven - der er dog sat penge af til efteruddannelse, samt at de eksterne skal støtte op 

om lærernes indsats omkring børnene og være med til at klæde dem på gennem sparring osv. 
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9. Nyt fra skoleudvalget 

Der har henover sommeren været historier i Ekstra Bladet omkring en medarbejder i kommunen, der 

ikke har været uddannet til at varetage opgaven omkring de børn han har arbejdet med. 

Opfølgning på Børnefællesskaber, ferieplanen er taget til efterretning. En lille vækst i børnetallet, der 

ser ud til at fortsætte. Nordregårdsskolen står pt. til at få tre nye 0. klasser næste år, altså et ekstra 

spor. 

Gode forslag er altid velkomne i forhold til børnetallet, antal spor på skolerne, distrikter osv. 

 

10. Tilbagemelding fra udvalg og arbejdsgrupper 

Moderniseringspuljen: Materialer er bestilt, og arbejdet med at sætte op går i gang inden 

efterårsferien.  Der afventes svar på ansøgning til legeplads samt byggetilladelse til 

undervisningshytte. 

Der er stadig store trafikale udfordringer omkring skolen om morgenen. Trafikvideoen er klar til 

offentliggørelse og vil blive slået op på Aula.   

Der har tidligere været ansøgt om at få kørsel forbudt i retning mod skolen på Tejn Allé i tidsrummet 

07.45-08.00. Det skal der evt. følges op på. Skolebestyrelsen kontakter politiet. 

Udkast til princip for anvendelse af MinUddannelse kommer på næste møde.  

 

 

11. Planlægning af Lærerens Dag den 5. oktober 2021 

Skolebestyrelsen vil gerne fejre med morgenmad i stil med de sidste år.  

 

 

12. Eventuelt 

For at kunne nå at udarbejde et høringssvar til den nye Trivselsstrategi flyttes bestyrelsesmødet i 

september en uge fra den fra d.21.9. til d.14.9. 

 

 

13. Underskrivelse af referat 

 

14. Personsager 

 

 


